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北京联合智业认证有限公司

Beijing United Intelligence Certification Co., Ltd.

申请认证客户临时/虚拟多场所（流动多场所）清单 
List of temporary/virtual multi-site (mobile multi-site) of an Enterprise

申请认证客户名称Name of the Certification Client：　　　　　　　　　　　　            

资质种类、等级Qualification Type, Grade：                        填表日期Date of Filling in：                 

	序号

Serial Number
	项目名称、地址

Project Names, addresses
	与总部的距离

Distance from the Headquarters
	规模 

 Scale


	合同开始时间
Time of commencement of contract
	现工作内容

Current Work content

	现场人数

On-Site Number of Employee
	分包类型

(工程/劳务)

Subcontracting Type

（Project/Labor Service）
	由总部运行中心职能或其它集中化过程
Central functions or other centralized processes are operated by headquarters

	
	
	
	
	
	
	本组织

Employee Number of  the Organization
	临时工、分包方员工

Number of Temporary employee and employ of Sub-contractors
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	


申请认证客户填表人签字并盖章：The person of the certification applicant who fills in the form signs with a seal:

填表说明： Explanation for Filling in the Form: 

1、 申请认证客户存在多个临时/虚拟多场所或流动多场所时需填写此表，例如建筑公司的在建项目，安装公司的安装现场，系统集成公司的施工现场，房地产开发公司的开发项目，物业公司的服务项目，保安公司的服务项目，清扫公司的服务项目，运输公司的多条运输线路，软件设计开发公司的云工作环境（虚拟场所）等
The form needs to be filled in when clients have temporary multi-site or mobile multi-site, such as the projects under construction of a construction company, the installation site of an installation company, the construction site of a system integration company and the development projects of a realestate development company,  service project of the property company, the service project of the security company, the cleaning company's service project, the transportation company's multiple transportation lines software design and development company's cloud work environment(virtual site). etc. 
2、 此项目清单由申请认证客户最高管理者或其授权人签字并盖章。

It is by the person in charge or the top management or authorizedperson of the certification clientto sign with a seal for this project list 

3、 申请认证客户应如实填写近一年来的所有项目，并承担由于瞒报、漏报项目影响审核有效性造成补充审核、暂停或撤销认证证书等后果。
The certification applicant shall truly fill in all the projects in the recent one year, and take the consequence that influences the effectiveness of audits and causes supplementary audits and the suspension or cancellation of certificates as a result of the concealment and omission of the projects reported.

4、请登录http://www.123iso.com/路径”，按“表单填写”相关指导课程的要求正确填写相应表单。

Please visit http://www.123iso.com and fill in the forms accordingly with reference to the requirements

